

# 8D5N 日本阿尔卑斯路线 JAPAN ALPINE ROUTE

Penang Nagoya

Tour Code: PJN-1





日本









HINO



行程次序,以当地旅社安排为准。 \*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.
\*Pictures shown are for illustration purposes only

Tateyama Kurobe Alpine Route 立山黑部阿尔卑斯山脉路线





### 精简行程

### 槟城 🛪 中转城市 🛪 名古屋

(机上用餐)

☑ 乘夜班机飞往大阪

### 名古屋

(-/午/晚)

- ☑ 名古屋城
- ☑ 热田神宫
- ☑ 丰田产业技术纪念馆

### 名古屋 🖨 岐阜

(早/午/晚)

- ☑ 高山古街
- ☑ 高山阵屋
- ☑ 白川乡

### 第四天

第五天

#### 岐阜 🖨 黑部阿尔卑斯路线 🖨 松本 (早/午/晚)

☑ 黑部阿尔卑斯路线(扇泽站—立山站)

### 松本 🖨 山梨

- ☑ 松本城
- ☑河□湖 ☑ 忍野八海
- ☑ 大石公园

### 山梨 🖨 东京

(早/午/晚)

(早/午/晚)

- ☑ 浅草寺
- ☑ 仲见世街
- ☑ 银座
- ☑ 台场高达

#### 第七天

### 东京 🖨 羽田机场

(早/-/-

- ☑ 自由活动
- ☑ 前往机场

#### 第八天

### 东京 🖨 中转城市 🖨 槟城

(机上用餐)

☑ 乘夜班飞机返回槟城







✓ 5早餐/5午餐/5晚餐

风味餐: ★ 炸猪排饭

- ★ 海鲜锅
- ★ 寿喜锅
- ★ 陶板烧

### 观光景点:

### 立山黑部阿尔卑斯山脉

**立山黑部阿尔卑斯山脉路线** - 一条著名的山岳观光路线,连接了富山县 的立山和长野县的大町,路线全长37公里,海拔落差达1975米。旅程涵 盖了六种不同的公共交通方式: 缆车、巴士、无轨电车、空中缆车和徒 步。从立山站乘坐缆车至美女平,欣赏美女杉的美景。然后乘高原巴士 到室堂,再搭乘隧道无轨电车,您可以体验雪之大谷。接着继续搭乘无 轨电车到大观峰,再乘索道前往黑部平车站,观赏日本最高的拱坝、约 1500米高。

### 岐阜县

- ◆ **白川乡村** 白川乡的历史村落是日本的联合国教科文组织世界遗 产,因其独特的"合掌造"建筑风格而闻名。这种风格的房屋屋顶 如双手合十,既美观又坚固,适合承受该地区冬季的厚重积雪。
- 高山阵屋 一座保存完好的江户时代的政府建筑、自1692年起成 为德川幕府管理飞驒地区的代官所,至1871年停止使用。位于高山 市的八轩町,是重要的历史遗址。

### **汗**子蠹

- 名古屋城 由尾张藩于1612年江户时代建造、坐落在曾经属于战国时代 织田氏的城址上,是名古屋的代表性建筑之一。
- 热田神宫 位于名古屋市热田区的神道神社,供奉着日本三大神器之一 的草薙剑。据传建于景行天皇时期,是日本著名的神社之一。

### 山梨县

◆ 富士河口湖 - 位于富士山北麓的度假小镇、以温泉、高尔夫球场 和富士山的壮丽景色闻名。环绕河口湖,是著名的富士五湖之一, 提供了通往富士山吉田路线的起点。游客可以从湖东岸乘坐KACHI KACHI索道到达天上山观景台,欣赏富士山的绝美风景。



### 酒店住宿 (5晚)

- ✓ 岐阜大酒店或同级 x1晚
- x1晚 ✓ HOTEL AROUND 高山或同级
- ✓ 松本站前色叶大饭店或同级 x1晚
- x1晚 富士美花度假村或同级
- 新宿格兰贝尔酒店或同级 x1晚

### 自费项目: 环球影城一日游 每人26000日元 (10人或以上)

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





### **SCHEDULE**

PENANG TRANSIT CITY T **NAGOYA** 

☑ Overnight flight to Nagoya

**NAGOYA** 

(-/L/D)

- ☑ Nagoya Castle
- ✓ Atsuda Shrine
- ☑ TOYOTA Commemorative Museum of Industry and Technology

NAGOYA 🖨 GIFU **D3** 

(B/L/D)

(B/L/D)

- ☑ Takayama Jinya
- ☑ Shirakawago

GIFU 🖨 KUROBE ALPINE **ROUTE MATSUMOTO** (B/L/D)

> (Ogizawa Station—Tateyama Station)

MATSUMOTO 🖨 YAMANASHI

- ✓ Matsumoto Castle
- ☑ Oshino Hakkai
- ☑ Oishi Park

YAMANASHI 🖨 TOKYO (B/L/D)

- ☑ Asakusa Temple
- ☑ Nakamise Street
- ☑ Ginza
- ☑ Odaiba Gundam

TOKYO 🖨 HANEDA AIRPORT

- ☑ Transit to Airport

TOKYO T TRANSIT CITY T **PENANG** (MOB)



#### √ 5 Breakfasts / 5 Lunches / 5 Dinners

#### Special Cuisines:

- ★ Tonkatsu Set Meal
- ★ Seafood Hotpot
- ★ Sukiyaki
- ★ Toban-yaki Set Meal

### **TOURIST ATTRACTIONS:**

### TATEYAMA KUROBE ALPINE

Tateyama Kurobe Alpine Route - a famous mountain sightseeing route between Tateyama, Toyama and Ōmachi, Nagano, Japan. The route is just 37 km in length, but the vertical interval is as large as 1,975m. It uses 6 different public transports with 5 different modes, namely funicular, bus, trolleybus, aerial tramway, and walking. Take cable car from Tateyama Station to Bijodaira enjoy the Beautiful Woman Cedar viewing. Then highland bus to Murodo, and take tunnel trolley bus, you can enjoy the snow corridor. Then continue to journey by trolley bus to Daikanbo. Then take ropeway to Kurobedaira station. You can see the highest arch dam in Japan which about 1500m.

#### **GIFU**

- Shirakawa-Go Village the Historic Villages of Shirakawa-gō are one of Japan's UNESCO World Heritage Sites. These villages are well known for their houses constructed in the architectural style known as gash O-zukuri. The Gasshō-zukuri, "prayer-hands construction" style is characterized by a thatched and steeply slanting roof resembling two hands joined in prayer. The design is exceptionally strong and, in combination with the unique properties of the thatching, allow the houses to withstand and shed the weight of the region's heavy snowfalls in winter.
- Takayama Jin'ya is a surviving Edo period jin'ya which served as the Daikansho for Hida Province under the Tokugawa shogunate of Japan from 1692 to 1871. It is located in what is now Hachiken-machi of the city of Takayama in Gifu Prefecture.

#### **NAGOYA**

- Nagoya Castle is a Japanese castle located in Nagoya, Japan. Nagoya Castle was constructed by the Owari Domain in 1612 during the Edo period on the site of an earlier castle of the Oda clan in the Sengoku period.
- Atsuta Shrine Shinto shrine, home to the sacred sword Kusanagi no Tsurugi, one of the three Imperial Regalia of Japan—traditionally believed to have been established during the reign of Emperor Keikō. It is located in Atsuta-ku, Nagoya, Aichi Prefecture in Japan.

### YAMANASHI

Fujikawaguchiko - Japanese resort town in the northern foothills of Mount Fuji. It's a base for climbing the iconic volcano along the Yoshida Trail. It surrounds Lake Kawaguchi, one of the scenic Fuji Five Lakes, an area that's home to many hot springs and golf courses. The Kachi Kachi Ropeway ascends from the lake's eastern shore to Mount Tenjo's observation deck, for panoramic views of Mount Fuji.



#### **HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)**

- ✓ Gifu Grand Hotel or Similar
- ✓ Hotel Around Takayama or Similar
- ✓ Iroha Grand Hotel Matsumoto or Similar
- ✓ Fujimihana Hotel or Similar
- √ Shinjuku granbell Hotel or Similar
- × 1 Night
- Optional Tour: Universal Japan one day Tour 26000JPY per pax (10 pax or above)

### **General Information**

## ·日本 JAPAN·

\*\*\*\*



货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.20 100 日元 = 马币 3.20 *Subject to currency of the day* *以当天厂率为准*	拨号代码 Dial Code	Japan :+81 日本 :+81
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V 电压 - 100伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.  每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季       Summer         3月 – 5月       6月 – 8月         Mar to May       Jun to Aug         20℃ - 6℃       28℃ - 19℃	9, <b>s</b>	utumn 秋季  □ Winter 冬季  月 – 11月  12月 – 2月  ep to Nov  Dec to Feb  13℃ - 3℃  *Subject to weather of the day**以当天气概告为准*
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 737 Boeing 787		
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	·····································
	GD Partner:		

